
 

 

 

Skolebestyrelsen 

Tirsdag d. 14. november 2023 kl. 17.00-19.30 

Fraværende:   Ditte (afbud), Jens (afbud), Brian  

Dagsorden  Referat  

1.  Beslutning  

Godkendelse af referat  

 Referatet er godkendt 

    

2. Beslutning  

Kommunikation  

Hvem skal kommunikere noget fra dette møde?  

Hvad skal der kommunikeres?  

 Katrine skriver ud efter mødet. 

• Elevrådet – trafikundersøgelse 

• IT -arbejdet starter op. 

• Vejbump 

  

  

 

3. Nyt fra Elevrådet kl. 17.15-17.30 

 

På sidste møde var der besøg fra skolemad i 

forhold til at få feedback omkring 

skolemaden. En af pointerne var at der ofte 

mangler bestik eller at det er det forkerte 

svar. 

Elevrådsmissionen vi kiggede på sidste års 

resultater. 

6. årgang har ønsket, at de også må gå ud fra 

skolen i pauserne, da de nu tilhører fase 2 og 

ønsker samme muligheder som 7. 9 årgang. 

Elevrådet overvejer at spørge klasserådet på 

6. årgang.  

Mette foreslår at der bliver samlet data fra 

forældrene i forhold til om 6. årgang skal have 

lov til at forlade skolen, 

Der er kommet svar på sikker 

trafikundersøgelsen fra elevrådet.  

Opfølgning fra sidste møde: 

Der kommer ikke en vandpost i 4-6 klasses 



 

 
bygningen, da dette ikke er muligt. 

Der har været toilet gennemgang og der er 

blevet udbedret mangler. 

Der er taget kontakt til skolemad – der vil 

fremad blive bestik til maden.  

4. Beslutning - Evaluering af 

budgetproces kl. 17.30-17.45 

Bilag vedhæftet. 

Vi læner os op ad høringssvaret fra sidste år.  

Mette G og Maria sender et udkast til 

høringssvar.  

5. Evaluering af og beslutning om den 

videre proces omkring temamødet d. 

26. oktober kl. 17.45-18.30 

Bilag vedhæftet. 

  

Der var ca. 30 fremmødte forældre. 

IT i undervisningen: 

Der var tre grupper og der var en tovholder i 

hver gruppe. Der var god dialog i grupperne. 

Der var enkelte grupper, som havde fået talt 

om andet end det der var opgaven. 

 

Digital antimobbe-strategi: 

Der var en stor gruppe og der var stort 

engagement i gruppen.  

Samlet set var det en god aften og der kom 

mange input. (Se bilag til dagsorden) 

 

Der er tre veje at gå i denne proces: 

1. Der skal laves et princip for brugen af IT i 

undervisningen. 

2. Der skal laves en digital antimobbe-plan 

3. Aftaler på forældremøder – digital 

teamkontrakt.  

Aftaler: 

Ledelsen laver et udkast til antimobbe-strategi  

Katrine laver et udkast til princip om IT i 

undervisningen 



 

 
Sendes som bilag inden d. 5/12 

Teamkontrakten sættes på dagsorden til 

mødet d. 12/12-23 

6. Beslutning 18.30-18.45 

Folder til forældreråd 

Ny arbejdsgruppe nedsættes.  

Punktet udskydes til næste møde d. 12/12-23    

6. Orientering 18.45-19.00 

Gensidig orientering om særlige indsatser på 

årgange/klasser m.v.  

 

Det går stille og roligt på 7. årgang. Der er 

kommet positive tilkendegivelser fra enkelt 

forældre.  

Vi arbejder med en omfordeling af opgaver i 

ledelsen efter, der lavet en besparelse i 

ledelsen. 

Vi arbejder med en model hvor Mads skal 

have SFO og 0. årgang. Maria 1.-5- årgang og 

PLC. Udskolingsleder 6.-9. årgang. 

Der skal være koordinatorer i afdelingerne. 

Mads har allerede en koordinator. Der skal 

være to koordinatorer i fase 1 og en i fase 2.  

Medarbejdere er ved at blive orienteret. 

 

Der er slået en stilling op til udskolingsleder. 

  

7. Beslutning kl. 19.00-19.15 

Skolepatrulje – der skal udarbejdes svar 

til forvaltningen. 

 

Der har været en proces hvor politiet generelt 

har opfordret til skolepatruljer. CBU har bedt 

om at punktet bliver drøftet på 

skolebestyrelsesmødet.  

CBU og Vej og Park kan ikke pege på hvor det 

giver mening at etablere skolepatrulje rundt 

om skolen, da vejrforholdene ikke er egnet til 

det. 

Skolebestyrelsens holdning til skolepatruljen 

er, at det er for stor en opgave, til at kunne 

løfte og ansvaret bliver for stor for eleverne. 

  

8. Orientering kl. 19.15-19.25 Bump og hastighedsbegrænsning er blevet 

godkendt. Johannes fra Vej og Park giver 



 

 
SB-brev om bump og trafik. 

Bilag vedlægges. 

Mail fra Vej og Park: 

Hej Mette 

 

Jeg vil lige fortælle, at politiet nu har godkendt,  

• at den midlertidige hastighedszone i 
rundkørslen Vallensbæk 
Tovevej/Strandesplanaden (inkl. 
vejbump) gøres permanent, og 

• at hastighedszonen må udvides til også 
at omfatte rundkørslen Vallensbæk 
Torvevej/Kollerupvej. Det er godkendt, 
at der her etableres præfabrikerede 
vejbump af samme type. 

 

P.t. kan vi desværre ikke sige noget om, hvornår 

hastighedszonen bliver etableret, idet vi først 

skal have skilte og vejbump bestilt hjem. 

 

Med venlig hilsen 

 

Johannes Heyer 

Vejmyndigheden  

Vej og Park / Center for Teknik 

 

besked, når der er nyt om hvornår det bliver 

etableret. 

 

 

9. Eventuelt 19.25-19.30 Der kommer ny lovgivning fra skoleåret 24-25, 

hvor der skal screenes for højt begavede 

elever. Skolen skal iværksætte tilbud for 

elever, som er højt begavede. Der bliver 

arbejdet med hvilke indsatser, vi skal tilbyde i 

foråret 2024, sådan at vi er klar til at arbejde 

med det i skoleåret 2024-2025. 

 

Mødedatoer for resten af året: 

12/12 

23/1 

27/2 



 

 
19/3 

16/4 

14/5 

11/6 

 

Bilag årshjul  

Årshjul 2023-2024 (udfyldes også løbende) 

Ordinære 

møder  

MED-UDVALGET  

 

 

SKOLEBESTYRELSEN 

Holdes kl. 17.00-19.30 en gang 

om måneden  

Faste punkter  

 

 

Sygefravær  

Regnskab/budget  

APV  

Nyt fra arbejdsmiljøgruppen   

Retningslinjer  

Fremmøde (elever) (kvartalsvist)  

Vikardækning (halvårligt)  

Revidering af og nye principper 

 

August   Årshjul  

Årsberetning  

September  

 

Høringssvar budget Høringssvar budget  

Budgetforlig og ændringsforslag 

sendes til høring i bestyrelserne, råd, 

MED-udvalg og for ledere. 

Bestyrelserne skal afholde et møde 

vedr. budgetforslag 2024 senest d. 

27. september 2023 

Årsberetning (beslutning)  

Revidering af og nye principper 

(planlægning)  

Oktober  Dialogmøde med klasseråd 

26. oktober 2023 kl. 17-19  



 

 
November  Opfølgning på magtanvendelse  Skolens arbejde med 

værdigrundlaget 

December      

Januar      

Februar   Regnskab 2023 og budgetopfølgning 

Marts  Planlægning af næste skoleår  Orientering om skoleårets 

planlægning  

April   

 

Budget – Godkendelse 

Dialog med klasseråd  

Maj   

 

Planlægning og drøftelse af 

deltagelse i forældremøder for det 

kommende skoleår(formål/indhold) 

Juni  Mulighedskatalog (budget 2024) 

Evaluering af året - 

arbejdsmiljødrøftelse  

Mulighedskatalog (budget 2024) 

Evaluering af året - mødeform og 

resultater  

Juli    

 


